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Vi har fått information om att gymnasieskolan Östra real på Karlavägen är drabbade utav stök 
från grundskolelever tillhörande närliggande mellanstadieskolor. Bland annat kastas det sten 
och smällare. SISAB har fått sätta in väktare vid Östra Real. Problematiken har också spridit 
sig till Fältöverstens affärscentrum. 

Enligt uppgift har skolan försökt att få fältassistenter och preventivsamordnare att engagera 
sig i situationen. Men då fältassistenterna nu är lokaliserade på Norrmalm är Östermalm inte 
lika prioriterat, är svaret. Dessutom har man fått direktiv att ägna sig åt grundskolan. Men det 
handlar dock om mellanstadieelever som orsakar bekymren för skolan och människor som går 
förbi i området. Det kan också finnas problematik kring barnen att de far illa och därför är 
utlevande. 

Vi ser vikten av att samverkan med närpolisen, fältassistenter och socialtjänsten blir bättre på 
Östermalm, men tyvärr ser vi, utifrån vittnesmål, att denna har blivit sämre sedan 
sammanslagningen med Norrmalm. Tidigare fanns ett forum där rektorerna och andra aktörer 
möttes regelbundet, men sedan sammanslagningen har dessa helt upphört. Flera av skolorna 
på Östermalm uppfattar att det fungerade bättre då socialtjänst med familjeenhet, och 
fältassistenter var placerade på Garnisonen. 

Vi vill mot denna bakgrund ställa följande fråga: 

- Vad har förvaltningen vidtagit för åtgärder med anledning av den stökiga situationen
kring Östra reals skolgård och Fältöversten?
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